
Protokół Nr XXI/2020 
z XXI sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 06 maja 2021 r. 

XXI sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali gimnastycznej Szkoły 
Podstawowej w Szewni Górnej 21 A, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:06, a zakończono o godz. 13:00 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Krawczyk Ryszard 
4. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
5. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
6. Pani Polakowska Urszula Mariola 

Radni nieobecni: 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
3. Pan Kostrubiec Piotr 
4. Pan Kuryło Jacek Marian 
5. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Stanisław Grześko - Starosta Powiatu Zamojskiego 
2. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
3. Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy 
4. Pani Elżbieta Kuźma - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 
5. Pani Maria Sak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
6. Pani Danuta Jaworska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Adamowie 
7. Pani Agata Malicka - Inspektor ds. Księgowo-Podatkowych 
8. Pani EwaNogas - Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami 
9. Pan Piotr Nogas - Inspektor ds. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy Adamów. 
(Zał. Prot. Nr 2 oraz 3 ) 

7. Pani Skiba Bożena Ela 
8. Pani Słota Katarzyna 
9. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
10. Pan Teterycz Jan Krzysztof 
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Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Udzielenie Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
na realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej Nr 3259L Suchowola - Majdan 
Ruszowski." 
- dyskusja. 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020. 
- dyskusja 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Rady Gminy Adamów Nr XVH/138/2020 
z dnia 04.11.2020 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Adamów 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2021. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Adamów w roku 2021. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości udzielanych przez Gminę 
Adamów w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej na wspieranie nowych inwestycji 
dla podmiotów prowadzących działalność gospodarczą na terenie Gminy Adamów. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
pomiędzy Gminą Adamów a Gminą Krasnobród w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
mieszkańców miejscowości Kaczórki, Gmina Krasnobród. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 
Zamojskim dotyczącego przyjęcia przez Gminę Adamów zadań utrzymaniowych 
na drogach powiatowych powiatu zamojskiego w 2021 roku, w granicach administracyjnych 
Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi publicznej do kategorii dróg gminnych 
na terenie Gminy Adamów. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium i planów miejscowych w obszarze Gminy 
Adamów. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVUI/l 58/2020 Rady Gminy Adamów z dnia 
29 grudnia 2020 r. w sprawę ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

20. Rozpatizenie pism. 

21. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

22. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XXI sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba — Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. 
Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych 
obecnych jest 10, co stanowi niezbędne quorum do prawomocności obrad. 
Pani Przewodnicząca powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 
Pani Przewodnicząca poinformowała zebranych, że na dzisiejszej sesji Rady Gminy 
Adamów obecny będzie również Pan Starosta Powiatu Zamojskiego, który zadeklarował, 
że się spóźni. 
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Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów poprosił o zmianę porządku obrad poprzez 
dołączenie dodatkowo trzech nowych projektów uchwał: 

1. W sprawie rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO z dnia 26 kwietnia 
2021 r. w przedmiocie stosowania preparatów, które są obecnie w fazie badań oraz 
rozpowszechnienia wśród społeczności informacji o możliwych skutkach zdrowotnych 
poddania się szczepieniu przeciw Covid-19. 

2. W sprawie rozpatrzenia wniesionej w dniu 1 marca 2021 r. petycji dotyczącej poparcia 
Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 
Konstytucyj nego. 

3. Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zamiaru założenia spółdzielni socjalnej. 

Pan Wójt argumentował wniosek o zmianę porządku obrad przede wszystkim tym, 
że dopiero w dniu 4 maja bieżącego roku miało miejsce posiedzenie Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Gminy Adamów, która przygotowała dwa pierwsze projekty 
uchwał. Pan Wójt dodatkowo prosił o wprowadzenie do porządku obrad uchwały 
zmieniającą uchwałę w sprawie zamiaru założenia spółdzielni socjalnej. 
Pani Przewodnicząca zaproponowała, że w sytuacji, gdy Rada Gminy Adamów przyjmie 
zmianę w porządku obrad, nowe projekty uchwał zostaną wprowadzone jako punkt 20, 
21 i 22 obrad XXI sesji. 
Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia wniosków o zmianę 
porządku obrad. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem wniosków o zmianę porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że nowy porządek obrad XXI sesji 
VIII kadencji Rady Gminy Adamów został przyjęty. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XIX sesji VIII kadencji z dnia 
30 stycznia 2021 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
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Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XX sesji VIII kadencji Rady 
Gminy Adamów z dnia 30 marca 2021 roku został przyjęty. 

Ad 4. Pan Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych 
na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.6. Pani Bożena Skiba- Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, 
że w tym momencie powinna odbyć się dyskusja na temat: udzielenie Powiatowi 
Zamojskiemu pomocy finansowej w postaci dotacji celowej na realizację zadania 
pn. „Remont drogi powiatowej Nr 3259L Suchowola - Majdan Ruszowski." Ze względu, 
że Pan Stanisław Grześko- Starosta Zamojski jeszcze nie jest obecny na sali obrad 
proponuje się, aby Rada Gminy Adamów do chwili jego przybycia zajęła się następnymi 
punktami porządku obrad. 

Ad.7. Pani Danuta Jaworska- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie 
zapytała radnych uczestniczących w posiedzeniu XXI sesji, czy ma odczytać przekazane 
w materiałach sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej oraz wyraziła gotowość 
na udzielenie wyczerpujących odpowiedzi na wszystkie pytania. 
Wobec braku pytań za zgodą Rady, Pani Przewodnicząca przeszła do następnych punktów 
porządku obrad. 

Ad.8. Podjecie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazała zasadność dokonanych 
zmian, a następnie zaznaczyła, że wieloletnia prognoza finansowa ma bezpośredni wpływ 
na uchwałę w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 8) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 9) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 
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Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 10) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 11) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Rady Gminy Adamów Nr XVD/138/2020 
z dnia 04.11.2020 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Adamów 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2021. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały zaznaczając, że proponowana zmiana 
wynika z trybu funkcjonowania spółdzielni socjalnej oraz jej zadań. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 12) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Adamów w roku 2021. 

Przed podjęciem uchwały Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów poinformował, 
że wzorem roku ubiegłego chciałby podjąć wspólnie z Radą decyzję dotyczącą otwarcia kąpieliska 
przy zbiorniku w miejscowości Jacnia. Zaznaczył, że konsekwencją przyjęcia projektu uchwały 
będzie wpisanie kąpieliska do bazy ogólnopolskiej. Koszt jego funkcjonowania wyniesie 
około 100 tys. zł. Wskazał również, że opinie Wód Polskich i Sanepidu co do otwarcia kąpieliska 
są pozytywne, jednakże nic nie gwarantuje, że sezon nie będzie ograniczony obostrzeniami 
sanitarnymi i nie wybuchnie czwarta fala epidemii. 
Pani Bożena Skiba- Przewodnicząca Rady Gminy Zapytała, czy 100 tys. zł. jest kwotą za sezon, 
czy miesiąc? 
Pan Wójt odpowiedział, że za cały sezon, czyli 2 miesiące. 
Zaznaczył jednocześnie, że nie możemy na wszystko patrzeć przez pryzmat oszczędności. Należy 
podjąć wspólną decyzję, czy otwieramy kąpielisko w tym roku, czy czekamy do przyszłego 
sezonu. Pan Wójt podkreślił również, że gmina jest przygotowana na każde rozwiązanie, 
a on w pełni zgodzi się ze stanowiskiem Rady. 
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Pan Dariusz Sołtys- Radny Gminy Adamów poprosił o otwarcie kąpieliska w roku bieżącym. 
Swoje stanowisko argumentował przede wszystkim tym, że nie należy wszystkiego zrzucać 
na epidemię, musimy się zacząć rozwijać, istnieje również szansa, że czwarta fala nas nie dotknie. 

Pan Jan Teterycz zaznaczył, że w przypadku przyjęcia w tym zakresie uchwały poniesiemy koszty 
związane z otwarciem kąpieliska, które to będzie figurowało w ogólnopolskiej bazie danych. 
W przypadku kiedy nie uda się go otworzyć, zawiedziemy przyjezdnych. 

Pan Piotr Nogas- Pracownik Urzędu Gminy Adamów dopowiedział, że rzeczywiście wszystkie 
uzgodnienia są pozytywne, jeżeli natomiast chodzi o ratowników, wydzielenie terenu, punkty 
dezynfekcji, badanie wody, to wszystkie te czynności muszą zostać zrealizowane przed 
rozpoczęciem sezonu, czyli w czerwcu i wygeneruje to oczywiście koszty. 

Pani Przewodnicząca zaproponowała, aby poczekać w tym roku z podejmowaniem uchwały 
w przedmiocie określenia sezonu kąpielowego co pozwoli wygenerować oszczędności. 

Pan Piotr Nogas wskazał, że zgodnie z ustawą, tego typu uchwałę możemy podejmować 
do 20 maja każdego roku. 

Pan Wójt zaznaczył, że w roku ubiegłym również nie było strzeżonego kąpieliska i turyści 
pomimo wszystko przyjechali i wypoczywali. Należy mieć świadomość, że jeżeli otworzymy 
Kąpielisko to koszty szczególnie związane z wywózką śmieci znacząco wzrosną, dlatego 
też apeluję, aby podjąć wspólną świadomą decyzję. 

Pan Radny Dariusz Sohys ponownie zaapelował o otwarcie kąpieliska, argumentując, że zbiornik 
w Jacni jest stosunkowo duży, co daje możliwość zachowania odległości. 

Pan Wójt zaapelował o więcej opinii radnych w tej sprawie, aby mieć pewność, że decyzja 
została podjęta wspólnie. 

Pan Jan Kawałko- Radny Gminy Adamów stwierdził, że w sytuacji braku pewności 
co do tegorocznego sezonu wskazanym byłoby wstrzymać się z otwarciem kąpieliska. Podkreślił 
również, że kwota 100 tys. zł. jest dość znaczna i może być wykorzystana na inne cele. 

Pan Radny Dariusz Sołtys stwierdził, że nie możemy ciągle funkcjonować w strachu. Nie jest 
również pewne, że w przyszłym roku pandemii nie będzie i stracimy kolejny sezon. 
W jego ocenie należy udostępnić nie tylko kąpielisko, ale i dotychczas zamknięty z powodu reżimu 
sanitarnego plac zabaw przy zbiorniku w Jacni. 

Pan Wójt, odnosząc się do placu zabaw wskazał, że jest on zamknięty z powodu epidemii. 

Pan Piotr Nogas przedstawił projekt uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie Imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Lewusz Mirosław, Sołtys Dariusz 
Przeciw przyjęciem uchwały głosowali: 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Teterycz Jan. 
Wstrzymali się: 
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Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Słota Katarzyna. 
Za głosowało 2, przeciw 4, wstrzymało się 4. 
(Zał. Prot. Nr 14) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została odrzucona. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości udzielanych przez Gminę 
Adamów w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej na wspieranie nowych inwestycji 
dla podmiotów prowadzących działalność gospodarczą na terenie Gminy Adamów. 

Pani Agata Malicka- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały, zaznaczając, iż jeżeli Rada Gminy wyraża chęć dalszych zwolnień z podatku 
od nieruchomości dla podmiotów prowadzących działalność gospodarczą zachodzi konieczność 
podjęcia przedmiotowej uchwały do końca 2021 r. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 15) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
Pan Michałuszko Tomasz 

Z uwagi na awarię urządzenia do głosowania, Pan Radny Michałuszko Tomasz dokonał 
tej czynności, poprzez podniesienie ręki oddając głos za przyjęciem uchwały. 
(Zał. Prot. Nr 17) 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
pomiędzy Gminą Adamów a Gminą Krasnobród w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
mieszkańców miejscowości Kaczórki, Gmina Krasnobród. 

Pani Agata Malicka- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały. 

Ze względów technicznych Pani Przewodnicząca zarządziła przerwę 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały glosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 18) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 19) 
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Pani Przewodnicząca poinformowała, że na salę obrad przybył Pan Stanisław Grześko-
Starosta Zamojski, po czym powitała go w imieniu Rady Gminy Adamów i wskazała, 
że w tej chwili rozpoczyna się dyskusja na temat: Udzielenie Powiatowi Zamojskiemu 
pomocy finansowej w postaci dotacji celowej na realizację zadania pn. „Remont drogi 
powiatowej Nr 3259L Suchowola - Majdan Ruszowski." 

Pan Wójt również powitał Pana Starostę Zamojskiego oraz podziękował za remont 800 m 
drogi w miejscowości Bliżów. Pan Wójt zaznaczył, że do tej pory gmina zawsze 
pomagała powiatowi finansowo w inwestycjach drogowych. Na ten cel zaciągnięto kredyt 
w wysokości 2 min 800 tys. zł. Gmina ogólnie spłaca około 4 min zł. kredytu. Pan Wójt 
zaznaczył, iż w 2022 r. zakończona zostanie budowa drogi przy zbiorniku w Jacni w ramach 
rewitalizacji. Droga ta jest ujęta we wszystkich programach dlatego musi powstać, 
jednakże ze względu na nowe przepisy dotyczące budowy kanału technologicznego jej koszt 
będzie większy o 1 min zł., niż wcześniej planowano i wyniesie około 6 min zł. Z tych 
też względów Wójt Gminy Adamów w ramach dobrej współpracy i partnerstwa poprosił 
0 pomoc w realizacji tego przedsięwzięcia powiat. 
Pan Stanisław Grześko- Starosta Zamojski podziękował za możliwość uczestnictwa 
w dzisiejszej sesji oraz za dotychczasową współpracę i pomoc w finansowaniu inwestycji 
drogowych. Pokrótce omówił również realizację zadań drogowych wykonanych przez 
Powiat Zamojski, przedstawił poniesione na te cele koszty oraz przedłożył przyszłe 
działania związane z budową drogi Suchowola - Majdan Ruszowski. Zaznaczył, że podjął 
decyzję, aby przy realizacji tego typu zadań nie budować chodników, tylko utwardzać 
pobocza. Powodem tej decyzji są oczywiście koszty, ale i brak gruntów pod budowę 
chodników poza pasem drogowym, natomiast wysokie krawężniki i wąskie zjazdy 
utrudniają pracę rolnikom. W przekonaniu Pana Starosty zasypywanie rowów w celu 
budowy chodników nie jest również dobrym rozwiązaniem. Pan Starosta zaznaczył, 
że ze względów bezpieczeństwa będzie wykonywał poszerzenia na drogach powiatowych 
np. na terenie Gminy Adamów w miejscowości Bondyrz od kościoła. Wskazał, że omawiane 
poszerzenia na terenie całego powiatu zostaną zrealizowane środkami starostwa. 
Pan Starosta zapewnił również, że dokumentacja na omawiane cele zostanie sfinansowana 
przez powiat. Podkreślił także, że powiat wykonał w obecnej kadencji około 160 km dróg 
1 zamierza zrealizować jeszcze około. 50 km. Następnie poinformował o planach rozbudowy 
i podwyższenia standardów funkcjonowania sanatorium w Krasnobrodzie, modernizacji 
lotniska w Mokrem oraz budowy nowej jednostki wojskowej w miejscowości Sitaniec. 
Pan Starosta poprosił Radę Gminy Adamów o budowę 60 m drogi w miejscowości 
Rachodoszcze, a następnie zadeklarował odpowiedź na wszystkie zadane mu pytania. 

Pani Katarzyna Słota- Radna Gminy Adamów zapytała, czy przy budowie drogi 
Suchowola - Majdan Ruszowski oprócz wspomnianego chodnika planuje się umieścić 
również inną infrastrukturę np. zatoki autobusowe oraz oświetlenie. 

Pan Starosta odpowiedział, że nie ma w tym momencie projektu przed sobą, ale jeżeli 
istnieje przystanek to na sto procent zaprojektowana jest zatoka autobusowa 
wraz z peronem do wysiadania. Odnośnie chodników, to są to utwardzone 
pobocza. Jest to pierwsza droga w Powiecie Zamojskim zaprojektowana w ten sposób. 
Jeżeli chodzi o oświetlenie, to nie jest ono planowane z uwagi, iż można pozyskać 
na taką inwestycję środki zewnętrzne, dlatego nie obciążamy tym budżetów starostwa 
oraz gmin. Jedyną drogą z oświetleniem zbudowaną na terenie Powiatu Zamojskiego 
jest droga Rachodoszcze - Suchowola, natomiast oprócz tego zamontowano jeszcze 6 lamp 
solarnych z Funduszu Polska, Białoruś, Ukraina. Jest oczywiście również nowy program 
odbudowy w którego ramach można składać tego typu wnioski. 
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Po tych wyjaśnieniach Pani Katarzyna Słota poprosiła Radę Gminy o przychylenie 
się do budowy powyższej drogi. 

Pan Dariusz Sołtys- Radny Gminy Adamów poprosił o poszerzenie drogi o pas rowerowy 
na odcinku Jacnia - Krasnobród ze względu na bezpieczeństwo uczestników ruchu. 

Pan Stanisław Grześko- Starosta Zamojski odpowiedział, że poszerzenia tego nie będzie. 
Poszerzenia będą realizowane tylko w miejscach bardzo niebezpiecznych. Na drogi 
rowerowe został złożony natomiast wniosek w ramach Euroregion Roztocze. Naczelnym 
zadaniem powiatu jest obecnie budowa głównych sieci dróg. Ścieszki czy drogi rowerowe 
w formie poszerzenia jezdni są bardzo niebezpieczne i w przyszłości będą wykonywane 
na terenie powiatu w pasie drogowym lub na zakupionych działkach. 

Pan Jan Teterycz- Radny Gminy Adamów zapytał Pana Starostę, czy pamięta pismo z dnia 
29 maja 2020 r. z 300 podpisami w sprawie budowy chodnika w miejscowości Suchowola 
oraz jakie działania podjął w tym zakresie powiat? Pan Radny wyraził nadzieję, że pismo 
z podpisami nie trafiło do kosza. Pan Teterycz odwołał się również do złożonych przez 
Starostę obietnic przedwyborczych, a także wskazał, że zamiast chodnika można byłoby 
utwardzić pobocza. 

Pan Starosta odpowiedział, że w tego typu działaniach decyzję podejmuje Zarząd Powiatu, 
o czym Radny został poinformowany. Pan Stanisław Grześko podkreślił stanowczo, 
że pisma nie trafiły do kosza i cały czas myśli o mieszkańcach Suchowoli, natomiast 
co do utwardzenia pobocza to w przekonaniu Pana Starosty nie jest to dobry pomysł 
ze względu na bezpieczeństwo. W tym miejscu potrzebny jest chodnik, jednakże zostanie 
o zrealizowany tylko wówczas, gdy zostaną pozyskane na ten cel środki zewnętrzne. Kiedy 
to nastąpi- Pan Starosta stwierdził, że nie jest w stanie określić, gdyż Zarząd Powiatu 
Zamojskiego na początku swojego działania zdecydował, że w pierwszej kolejności 
budowane będą drogi, chodniki są wykonywane tylko w bardzo niebezpiecznych miejscach. 
Oświetlenie i chodniki można zrealizować w drugim etapie z funduszy zewnętrznych. 

Pan Radny Jan Teterycz zapytał, czy ma przez to rozumieć, że Pan Starosta dzisiaj 
nie określi kiedy mieszkańcy Suchowoli mogą spodziewać się budowy chodnika. Może 
to nastąpić za rok, dwa lub dziesięć lat. 

Pan Starosta zaznaczył, że 10 lat to duża przesada, stwierdził również, że budowa chodnika 
nie jest decyzją jednoosobową, dlatego nie złoży takiej deklaracji. Chodnik będzie zapewne 
wykonany, ale nie ma żadnych gwarancji, że nastąpi to w tej kadencji. Musimy także ustalić 
z Panem Wójtem, czy gmina dołoży do budowy chodnika, jeżeli tak to przystąpimy 
do opracowania dokumentacji, aby w następnych latach można było tę inwestycję 
realizować. 

Pan Radny Jan Teterycz spytał, czy przez ostatni rok starostwo rozmawiało z gminą na temat 
porozumienia w sprawie budowy chodnika? 

Pan Starosta odpowiedział, że rozmawiał z Panem Wójtem na temat budowy chodnika. 
Starosta zakomunikował, że w rozmowie tej ustalono, że nie dysponuje on obecnie środkami 
na ten cel, natomiast Pan Wójt zaznaczył, że jeżeli wchodzimy w budowę drogi Suchowola 
- Majdan Ruszowski to jest to zadanie ważniejsze i na nim należy się skupić. 
Pan Starosta zaznaczył, że z oświetleniem odcinka drogi Rachodoszcze- Suchowola też były 
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problemy. Pozyskano środki zewnętrzne i udało się wykonać to zadanie. W przypadku 
budowy chodnika może być podobnie. 

Pan Radny- Jan Teterycz stwierdził, że boi się reakcji mieszkańców, gdyż mówią oni, 
że Starostwu nie zależy na ich bezpieczeństwie. 

Pan Starosta stwierdził, żeby Radny Teterycz tym, co tak mówią- odpowiedział, że Starosta 
były mieszkaniec Gminy Adamów wnioskował o chodnik i oświetlenie w miejscowości 
Suchowola do cmentarza, o chodnik i przejście w Rachodoszczach i wykonał wiele innych 
działań dotyczących bezpieczeństwa. Nie można oczekiwać od Starosty oraz Zarządu 
Powiatu, że naprawimy w ciągu dwóch czy trzech lat, to co było zaniedbywane przez lat 
dwadzieścia. 

Pan Jan Teterycz jeszcze raz poprosił o budowę chodnika w miejscowości 
Suchowola, stwierdzając, że w przyszłych wyborach samorządowych mieszkańcy 
z pewnością dokonają rozliczenia z realizacji obietnic Pana Starosty. 

Pan Starosta zaznaczył, że obietnice złożone wyborcom są spełniane, Nikt nie gwarantował 
mieszkańcom Suchowoli budowy chodnika od razu, a na spotkaniu przedwyborczym 
z ówczesnym Wojewodą Lubelskim Przemysławem Czamkiem rozmawialiśmy głównie 
na temat drogi do Grabnika. Pan Starosta podkreślił również, że był on wówczas zwykłym 
radnym powiatu. 

Pani Joanna Chmiel- Radna Gminy Adamów zapytała o przebieg drogi w miejscowości 
Boża Wola, o budowę przepustów, zjazdów oraz czas realizacji zadania. 

Pan Starosta wskazał, że zostanie zbudowana droga zarówno przy zabudowie, jak i jej 
główny ciąg. Przepusty i zjazdy zostaną zbudowane, natomiast czas realizacji zadania przy 
dobrej współpracy ze strony gminy można określić jako relatywnie krótki. 

Pan Wójt Gminy Adamów pogratulował Panu Staroście pozyskanych środków 
zewnętrznych na drogi, wyraził zadowolenie, że Gmina Adamów znajduje się w tych 
projektach powiatu oraz podkreślił, iż rozumie, że wszystkiego od razu zrobić 
się nie da. Zakomunikował również, że wspominane przez Pana Starostę oświetlenie w tym 
roku Gmina Adamów realizuje ze środków unijnych. Pan Wójt podkreślił, że w sprawie 
budowy drogi Suchowola - Majdan Ruszowski będziemy również rozmawiać na przyszłych 
komisjach i spotkaniach roboczych. 

Pan Starosta podziękował za możliwość uczestnictwa w obradach sesji. Podkreślił, że stara 
się pozyskiwać jak najwięcej środków i realizuje zadania jak najszerzej, jednak decyzje 
podejmuje nie jednoosobowo tylko wraz z Zarządem Powiatu Zamojskiego. Dlatego 
nie zadeklaruje, kiedy powstanie chodnik w miejscowości Suchowola. 

Pan Jan Teterycz zapytał, czy Pan Starosta zna stan drogi Suchowola przez Grabnik 
do Krasnobrodu. 

Pan Starosta stwierdził, że stan drogi jest mu znany. Zaznaczył, że jej przełom spowodował 
samochód ciężarowy wywożący drewno. Droga jest na gwarancji, a jej naprawa do tej pory 
nie była wykonywana z powodu mokrego gruntu. Pan Starosta wskazał, że obecnie Powiat 
Zamojski stać było na drogę cementową. W przyszłości będzie tam droga asfaltowa. 
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Pan Radny Jan Teterycz stwierdził, że tak nie można budować dróg. Pieniądze, które zostały 
wydane na tę drogę, wyrzucono w błoto. 

Pan Starosta stwierdził, że poruszany problem jest mu znany, zgłoszono go do wykonawcy 
i teraz czekamy na ustabilizowanie się gruntu. Zostanie ścięte pobocze oraz 
zmodernizowany rów odprowadzający wodę. 

Przed podjęciem następnej uchwały Pan Starosta podziękował Gminie Adamów za podjęcie 
zadań utrzymaniowych na drogach Powiatu Zamojskiego. Poinformował również, 
że 10 sierpnia przez miejscowość Suchowola przejedzie wyścig kolarski Tour de Pologne 
oraz poprosił druhów strażaków o pomoc w zabezpieczeniu tego wydarzenia sportowego. 

Pan Stanisław Grześko- Starosta Powiatu Zamojskiego podziękował za możliwość 
uczestnictwa w obradach XXI sesji Rady Gminy Adamów i opuścił salę posiedzeń. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 
Zamojskim dotyczącego przyjęcia przez Gminę Adamów zadań utrzymaniowych 
na drogach powiatowych powiatu zamojskiego w 2021 roku, w granicach administracyjnych 
Gminy Adamów. 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 20) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 21) 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi publicznej do kategorii dróg gminnych 
na terenie Gminy Adamów. 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów wskazał umiejscowienie drogi oraz omówił 
i przedstawił projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 22) 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 23) 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium i planów miejscowych w obszarze 
Gminy Adamów. 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów poinformował, że proponowany projekt 
uchwały powinien być podjęty ze względu na przyjęte na poprzedniej sesji uchwały 
w sprawie studium oraz dwa plany zagospodarowania przestrzennego, w celu uzupełnienia 
braków wymaganych przez organ nadzoru. Następnie Pan Wójt przedstawił projekt 
uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 24) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 25) 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały zaznaczając, że chodzi o wydzielone działki w miejscowości Bondyrz celem 
nabycia na powiększenie działek sąsiednich. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 26) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 27) 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały, zaznaczając, że chodzi o nabycie 25/48 części działki w miejscowości Bliżów. 
Pani Ewa Nogas zaznaczyła, że wnioskodawca jest współwłaścicielem działki. 
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W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła glosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 28) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 29) 

Ad. 19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/158/2020 Rady Gminy Adamów z dnia 
29 grudnia 2020 r. w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały oraz wskazała zasadność jej podjęcia. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 30) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 31) 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO 
z dnia 26 kwietnia 2021 r. w przedmiocie stosowania preparatów, które są obecnie w fazie 
badań oraz rozpowszechnienia wśród społeczności informacji o możliwych skutkach 
zdrowotnych poddania się szczepieniu przeciw Covid-19. 

Pan Adam Walczak- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt 
uchwały, zaznaczając, że został on opracowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 32) 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 33) 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniesionej w dniu 1 marca 2021 r. petycji 
dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego 
Komitetu Konstytucyjnego. 

Pan Adam Walczak- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt 
uchwały, zaznaczając, że został on opracowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 34) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 35) 

Ad.22. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zamiaru założenia spółdzielni socjalnej. 

Pan Wójt Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały oraz wskazał zasadność 
jej podjęcia. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna Barbara, Kawałko Jan, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 36) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 37) 

Korzystając z okazji, Pan Wójt przedstawił wybranego przez walne zgromadzenie członków, 
Prezesa Spółdzielni Socjalnej- Panią Agatę Malicką. 
Na prośbę Wójta Gminy Adamów, Pani Prezes udzieliła Klubowi Radnych odpowiedzi 
na pytania dotyczące informacji publicznej w zakresie formy prawnej tworzonej spółdzielni 
i jej majątku, wysokości wydatków poniesionych przez gminę oraz planowanych rocznych 
kosztów utrzymania spółdzielni. 

Ad.23 i 24. Rozpatrzenie pism. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Pani Przewodnicząca odczytała pismo złożone przez Polski Związek Sumo oraz UKS Sorga 
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Zamość w sprawie sfinansowania udziału zawodników będących mieszkańcami Gminy 
Adamów w Mistrzostwach Europy w Federacji Rosyjskiej 
Po przeprowadzonej dyskusji Rada Gminy Adamów zdecydowała o udzieleniu 
wnioskowanej pomocy finansowej. 

Pani Przewodnicząca odczytała wnioski w sprawie zmiany przeznaczenia działek w planie 
zagospodarowania przestrzennego. Pan Wójt zaznaczył, że w tym roku w budżecie gminy 
nie zabezpieczono środków na to zadanie, jednak niektórzy wnioskodawcy proponują 
rekompensatę za tego typu działania w formie darowizny. 
Rada Gminy nie zajęła w tej sprawie stanowiska. 

Pani Przewodnicząca odczytała pismo złożone przez mieszkańca Krasnobrodu w sprawie 
trzyletniej dzierżawy działki przy zbiorniku w miejscowości Jacnia w celach handlowych 
/sprzedaż pamiątek oraz akcesoria plażowe/. 
Rada Gminy zajęła stanowisko, że obecnie należy wstrzymać się z dzierżawieniem terenów 
wokół zbiornika w miejscowości Jacnia. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 974/5 o powiechrzni 0,3281 ha stanowiącej 
własność Gminy Adamów położonej w miejscowości Rachodoszcze. 
Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie na następnych 
obradach sesji. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 212/2 o powierzchni 0,1193 ha stanowiącej 
własność Gminy Adamów położonej w miejscowości Suchowola. 
Z uwagi na nieobecność radnego z okręgu, na którego terenie położona jest wnioskowana 
działka, Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie 
na następnych obradach sesji. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 853/2 o powierzchni 0,0671 ha stanowiącej 
własność Gminy Adamów położonej w miejscowości Rachodoszcze. 
Rada Gminy Adamów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprzedaż wnioskowanej 
działki. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 1702/9 o powierzchni 0,0107 ha stanowiącej 
własność Gminy Adamów położonej w miejscowości Bondyrz. 
Z uwagi na nieobecność radnego z okręgu, na którego terenie położona jest wnioskowana 
działka, Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie 
na następnych obradach sesji. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 595/14 o powierzchni 450 m2 stanowiącej 
własność Gminy Adamów położonej w miejscowości Adamów. 
Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie 
na następnych obradach sesji. 

Ad 24. Zamknięcie obrad sesji. 
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Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zamknęła obrady XXI sesji 
VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Adamów. 
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Bożena Skiba. 
T 
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